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1                                                                                                                                                                             23-6-2017 

 
Nr Indeling Blz. fractie Vraag 

1 Decentralisaties 8 VVD VRAAG: De laagste maximale periodebijdrage voor alle eenpersoonshuishoudens en 
meerpersoonshuishoudens wordt € 17,50. 
Wat is de hoogste maximale bijdrage. 
ANTWOORD:  
De maximale periodebijdrage voor een eenpersoonshuishouden is € 626,81 (bij een jaarinkomen van € 
86.000,00 of hoger. De maximale periodebijdrage voor een meerpersoonshuishouden is € 596,15 (bij een 
jaarinkomen van € 97.000,00 of hoger. 
 

2 Financiele 25 CDA VRAAG:  
Beleidsmatig stelt de Gemeente dat de structurele inkomsten en uitgaven minimaal in evenwicht moeten zijn. 
De afgelopen jaren is dit niet gelukt en ook de toekomstige jaren lukt dit eveneens niet. Een positief resultaat 
wordt enkel bereikt door onttrekkingen aan de reserves. Vraag is of de Gemeente überhaupt in staat is dit doel 
te bereiken. Continu gelden onttrekken aan de reserves getuigt niet van een goed financieel beleid, het leidt tot 
een verschuiving naar de toekomst. Gaarne commentaar. 
ANTWOORD: 
De berap-I vertoont meerjarig een structureel positief begrotingssaldo. Hierin worden de structurele inkomsten 
en uitgaven met elkaar in evenwicht gebracht. De gemeente houdt in haar financieel perspectief rekening met 
incidentele tekorten waarvoor in het verleden reserves zijn gevormd om deze op te vangen. Daar waar dit niet 
nodig blijkt te zijn vloeien de middelen terug in de reserves. Hierdoor ontstaat een duurzaam financieel beleid.   
 

3 Financiele  CMB VRAAG: Algemeen 
Graag ontvangen we een overzicht op gedetailleerd WPP-niveau? 
ANTWOORD: 
Zie bijlage I 
 

4 Financiele 11 CMB VRAAG: Jongerenhuisvesting/Startersleningen 
Hoeveel startersleningen zijn in 2017 al verstrekt en voor hoeveel geld? 
ANTWOORD: 
In 2017 zijn 12 startersleningen toegekend voor een totaalbedrag van € 292.312,-. Het gemeentelijk aandeel 
bedraagt € 73.078. (stand per 20 juni 2017).  
 

5 Financiele 16 CMB VRAAG: Overzicht baten en lasten 
Gaarne specificatie van de mutaties van in totaal € 555.000? 
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ANTWOORD: 
Vixia                        € 413.000 
Bbz                               53.000 (budgettair neutraal met inkomsten) 
Re-integratie                 60.000 
Toerisme                       13.000 
Rivierpark                     16.000 
Totaal uitgaven        € 555.000 
 
Bbz inkomsten         €   53.000 
Totaal programma 3 € 502.000 
 

6 Financiele 27 CMb VRAAG: Reserves en voorzieningen 
In 2017 is een bedrag van € 3.893.000 nodig uit de reserves. 
Gaarne specificaties van de bedragen € 746.000 en € 1.338.000? 
ANTWOORD: 
 
De onttrekking van € 1.338.000 uit de Algemene reserve betreft:  
-    €      70.500 voor integraal woonwagenbeleid (3e wijziging, besluit raadsvergadering 1 december 2016) 
-    € 1.267.369 doorgeschoven posten (7e wijziging, besluit raadsvergadering 23 maart 2017) 
 
 
De onttrekking van € 746.000 uit de reserve 3D’s betreft:  
-  € 154.250 voor integraal woonwagenbeleid (3e wijziging, besluit raadsvergadering 1 december 2016) 
-  € 591.822 doorgeschoven posten (7e wijziging, besluit raadsvergadering 23 maart 2017) 
 

7 Personeel 19 CDA VRAAG:  
Voorziening uitkeringen gewezen wethouders; 
Kunt u toelichten waar de 7K extra budget voor nodig is? 
ANTWOORD: 
Het bedrag van € 7.000 betreft de kosten van planmatige begeleiding van een voormalig wethouder door een 
extern bureau overeenkomstig het gestelde in de door de gemeenteraad op 26 juni 2014 vastgestelde 
“Verordening sollicitatieplicht en outplacement politieke ambtsdragers”.  
 

8 Steinerbos 12 Govers VRAAG: Waarom met allerlei kunstgrepen vijver Steinerbos?  Waarom  de natuur niet laten invullen zoals deze 
het wil? Is dit een coalitie cadeautje van in mijn ogen zich als “Steinerbos Belang”  gedragende partij SB zodat 
DOS , CDA wethouders kunnen “blijven zitten”?  
ANTWOORD: 
Het college distantieert zich van deze suggestieve vraag. 
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9 Vixia 15 CMB VRAAG: Werkgelegenheid/Vixia 
Graag ontvangen we een geprognotiseerd verloopoverzicht van de Reserve 3D/Reserve sociaal domein voor de 
jaren 2017 t/m 2020. Dit gezien de oplopende tekorten van Vixia. 
ANTWOORD: 
                                   2017        2018        2019        2020 
Saldo 1 januari           6.185       4.033       2.844       2.267 
Onttrekkingen         -  4.109    -  2.869   -  2.201    -  2.464 
Stortingen                  1.957       1.680      1.624        1.625 
Saldo 31 december   4.033       2.844      2.267        1.428 
 
( x € 1.000) 
 
Deze bedragen zijn inclusief de besluiten die genomen worden in de 1e berap 2017 en kadernota 2018. 
 

10 Vixia 16 CMB VRAAG: Mutaties op programma 
Gaarne specificatie van de bedragen van € 473.000 in 2017 en € 337.000 in 2018? 
ANTWOORD: 
                                         2017                  2018 
Vixia                           €  413.000          €  337.000 
Re-integratie              €    60.000          €             0   
Totaal                         €  473.000           € 337.000 
 

11 Overige vragen  CDA VRAAG:  
Zijn de structurele verhogingen in de kadernota verwerkt? 
ANTWOORD:  
Ja deze zijn verwerkt in de kadernota 
 

12 Overige vragen 7 CDA VRAAG:  
Privatisering Jongeren Centrum Stein; 
In de Oefenruimte Stein zijn op dit moment 19 bands actief met repeteren. Navraag heeft geleerd dat deze 
bands op 1 na allemaal wel 1 lid uit de gemeente Stein in hun gelederen hebben. Dat houdt dan in dat we hier 
een faciliteit financieren waar hoofdzakelijk mensen van buiten de gemeente Stein gebruik van maken. 
Nu wil de stichting er een oefenruimte aan toevoegen en het gebouw t/m 30-4-2034 in erfpacht verkrijgen en 
vraagt 100K om het gebouw te verbouwen. Onze vraag is 2-ledig; ligt er een begroting onder de vraag voor 
100K en vinden we het nodig om extra geld te investeren om nog meer mensen van buiten onze gemeente hun 
hobby te kunnen laten uitvoeren? 
ANTWOORD: 
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Het bedrag van € 100.000 wordt ingezet om het gebouw te upgraden onder regie van Scouting Stein welke 
eigenaar van dit gebouw wordt en hiervan wordt € 20.000 ingezet voor een tweede oefenruimte. Hiervoor is een 
begroting opgesteld. Kortheidshalve wordt ook verwezen naar de RIB van 9 mei 2017. 
 

13 Overige vragen 19 CDA VRAAG:  
Cultuurverbetering bestuur; 
Heeft het uitstellen van de P&O-cyclus / outputplanning nog gevolgen voor het aanpassen van de vergaderwijze 
van de raad? 
ANTWOORD: 
De stroomlijning van de P&C cyclus is een eigenstandig traject. Uiteraard zal het resultaat van dit proces 
worden ingepast in de nieuwe vergadercyclus van de raad 
 

14 Overige vragen 9 VVD VRAAG: U vraagt een eenmalig extra budget van € 10.000 voor een afzonderlijke 
vrijwilligerswaarderingsactiviteit. 
Vraag een is bent u niet tevreden met Volentare. 
ANTWOORD:  
In 2017 is subsidie verstrekt aan Volontario. We zijn tevreden met het evenement dat ze organiseren en de 
manier waarop ze de vrijwilligers, verenigingen en het lokale bedrijfsleven hierbij betrekken. 
We kiezen er voor om in 2017  een aparte vrijwilligerswaarderingsactiviteit te organiseren om ook rechtstreeks 
vanuit de gemeente de waardering voor onze vrijwilligers te onderstrepen.  

15 Overige vragen 9 VVD VRAAG: zie bovenstaande. 
Vraag waarom eenmalig en niet structureel. 
ANTWOORD: 
Zie vraag 14 
 

16 Overige vragen 12 CMB VRAAG: Centrumplan 
Graag nadere uitleg over de cofinanciering van € 550.000 (het btw-voordeel)? Wat gaat met dat bedrag 
mogelijk gebeuren? 
ANTWOORD: 
Voor het centrumplan geldt dat wij met de provincie in overleg zijn over een aanvullende subsidie. Vanuit de 
gemeente is een aantal wensen aangedragen ter afronding van het centrumplan. Deze zogenoemde fase 3 gaat 
uit van de in onderstaande tabel genoemde projecten, waarbij de € 550.000 is aangegeven als mogelijke 
cofinanciering vanuit de gemeente. De verwachting is dat met deze cofinanciering en de mogelijke subsidie de 
gemeentelijke wensen (nagenoeg) geheel kunnen worden uitgevoerd. Zodra meer helderheid is over de exacte 
bedragen en bijdragen zullen wij u hierover nader informeren. 
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Centrumplan Stein fase 3 gemeente 
Aanhaking oud Stein 125.000,00 
Aanhaking Haalbrugkensweg-Dross. Jonker van 
Kesselstraat 445.000,00 
Carillon 150.000,00 
Herstel stedelijk groen Stadhouderlaan 225.000,00 
Mauritsweg 1.040.000,00 
Voorbereiding, uitvoering toezicht 25% 500.000,00 
Subtotaal fase 3 2.485.000,00 
  

17 Overige vragen 21 CMB VRAAG: Onvoorzien 
Welke gronden Stadhouderslaan zijn aangekocht en waarom? 
ANTWOORD: 
Tussen de A76 en de Stadhouderslaan zijn een drietal percelen grond, totaal groot ca. 7.500 m2, aangekocht 
(voor € 1/m2) die zich uitstrekken vanaf de Napoleonsbaan tot achter het gebouw van de Algemene Dienst 
(Stadhouderslaan 245) en de afvalstraat. Circa 800 m2 van dit perceel kan mogelijk worden gebruikt voor het 
uitbreiden van de accommodatie van de Algemene Dienst. Deze 800 m2 zijn ook van belang voor de aanleg, 
beheer en onderhoud van het geluidscherm langs de A76 (ter hoogte van o.a. de Tiliastraat en Rentmeester 
Panneslegerstraat). Met de resterende aangekochte oppervlakte ad 6.700 m2 wordt het bestaande groenareaal 
langs de Stadhouderslaan, eigendom van de gemeente, uitgebreid en opgeschoond. DSM en Site Grond 
gingen niet akkoord met alleen de verkoop van het gedeelte achter de Algemene Dienst en de afvalstraat. Mede 
vanwege de lage aankoopprijs is de gemeente overgegaan tot aankoop van de drie door DSM/Site Grond 
aangeboden percelen.  
 

18 Overige vragen 7 Govers VRAAG: Wel erg gemakkelijk richting verkiezingen om even  € 100.000 zonder enige toelichting ” uit de kast te 
trekken”  .Graag een volledig koten en baten verhaal bij deze operatie.  
ANTWOORD: 
Het bedrag van € 100.000 wordt ingezet om het gebouw te upgraden onder regie van Scouting Stein welke 
eigenaar van dit gebouw wordt en hiervan wordt € 20.000 ingezet voor een tweede oefenruimte. Hiervoor is een 
begroting opgesteld. Kortheidshalve wordt verwezen naar de RIB d.d. 9 mei 2017. 
 

19 Overige vragen 9 Govers VRAAG: Graag  verdere onderbouwing van Vrijwilligers waarderingsactiviteit. Borging onafhankelijkheid, jury, 
criteria, …. Hoe voorkom je dat dit een verkiezingsstunt coalitie wordt?  
ANTWOORD: 
Er is voor het jaar 2017 een besluit genomen om naast een vervolg op het initiatief Volontario een afzonderlijke 
(met de sport- en cultuurprijs gecombineerde) activiteit te organiseren voor de waardering van de Steinse 
vrijwilligers. T.a.v. dit evenement wordt geen politiek bedreven. Met deze activiteit waarderen we onze 
vrijwilligers. Waarborgen zoals gevraagd zijn dan ook niet nodig. Vanaf 2018 wordt opnieuw bekeken hoe de 
vrijwilligerswaardering in onze gemeente vormgegeven wordt. 
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20 Overige vragen 15 Govers VRAAG: Prachtig verhaal Rivierpark Maasvallei. Maar waarom Urmond niet expliciet meegenomen op de 
borden Maasvallei?  Waarom wel Elsloo en niet Urmond?  
ANTWOORD: 
Kortheidshalve verwijzen wij naar de beantwoording op uw raadsvragen ex artikel 39 RvO van respectievelijk 29 januari 
en 15 maart 2016. 
 

 


